
A 29 d’octubre de 2.020, essent les 18.00, es reuneix telemàticament l’ajuntament en 
Ple  al  objecte  de  celebrar  sessió  pública  ordinària  en  primera  convocatòria  baix  la 
presidència del Sr. Batle, Lluís Enric Apesteguia Ripoll i l’assistència dels Srs. Regidors 
citats prèviament en forma; Sra. Maria Cristina López Martí, el Sr. Josep Salas Jiménez, 
la Sra. Gabriele Mariane Poppelreuter, el Sr. Francesc Xavier Salas Santos i el Sr. Juan 
Puigserver Rullán, assistís pel Secretari Sr. Raúl Cabrera Bestard. No assisteix la Sra. 
Tamara Sauerschell Payeras.

Declara oberta la sessió es passa a tractar els assumptes inclosos a l’ordre del dia.

El  Sr.  Batle  dona  les  gràcies  per  assistir  al  ple  telemàtic,  convocat  així  com  a 
conseqüència de les noves modificacions de la COVID i la incertesa jurídica provocada 
per  aquestes.  Informa  que  es  realitzarà  amb  les  mateixes  normes  de  l’anterior  ple 
telemàtic, per la qual cosa si qualsevol regidor perd la connexió s’interromprà el ple i es 
vot  es  farà  de  forma  nominal.  Excusa  la  falta  d’assistència  de  Tamara  Sauerschell 
Payeras perquè no es troba a Espanya.

1.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA 1 D’OCTUBRE DE 
2020
Es dona compte de l’esborrany de l’acta remesa de la Sessió de dia 1 d’octubre de 2020.
Sotmesa  a  votació  es  aprovada  per  unanimitat  per  assentiment  l’acta  de  la  sessió 
anterior.

2.- APROVACIÓ DE RECONEIXEMENTS EXTRAJUDICIALS DE CRÈDIT
Tot seguit, el Sr. Batle explica que el segon punt de l’ordre del dia són les factures de 
reconeixement extrajudicial del ple que s’originen perquè no s’han tramitades de forma 
correcta, per la qual cosa han de passar per ple. Senyala que tenen intenció d’arreglar 
paulatinament aquestes deficiències amb l’arribada del nou Secretari-Interventor. A més, 
explica el contingut de les factures de setembre que són les següents:

1) Nº FRA. 270
2) Nº FRA 307
3) Nº FRA 41170
4) Nº FRA 65342
5) Nº FRA 786905
6) Nº FRA 786906
7) Nº FRA 2
8) Nº FRA F20/114
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9) Nº FRA F20/146
10) Nº FRA 116/20
11) Nº FRA 22835

El Secretari-Intervor aclareix que aquestes factures s’han tramitat amb deficiències per 
diversos  motius  com,  per  exemple,  la  contractació  verbal  de  subministraments,  la 
contractació  verbal  d’una  modificació  d’un  contracte  d’obra  i  contractes  de  serveis 
caducats. Per tal cosa, estableix que ha fet prèviament informes d’omissió de funció 
interventora  de  les  respectives  factures  i  recomana  l’aprovació  dels  reconeixements 
extrajudicials  de  crèdits,  perquè,  malgrat  que  els  reconeixements  de crèdits  són  per 
despeses sense consignació pressupostària, s’utilitzen per convalidar despeses que no 
han realitzat el procediment oportú, com les presents factures.

El Sr. Batle procedeix a la votació nominal però el Secretari-Interventor interromp que 
no s’ha aprovat per majoria simple la votació nominal i no s’ha realitzat en aquest sentit 
la votació anterior. Per tant, el Sr. Batle demana als regidors el sentit del seu vot per 
aprovar la votació nominal.

Es  transcriu  el  sentit  del  vot:  “Sr.  Josep  Salas  Jiménez si,  Sra.  Gabriele  Mariane 
Poppelreuter si,  Sr.  Juan Puigserver  Rullán si,  Sra.  Maria  Cristina López Martí,  Sr. 
Francesc Xavier Salas Santos si, Lluis Enric Apesteguia Ripoll si”.

Sotmès a votació, per unanimitat, el ple acorda la votació nominal. 

A continuació, el Sr. Batle procedeix a la votació de l’acta de la sessió anterior i demana 
el sentit del seu vot. Es transcriu el  sentit del vot:  “Sr. Josep Salas Jiménez si,  Sra. 
Gabriele Mariane Poppelreuter si,  Sr. Juan Puigserver Rullán si,  Sra.  Maria Cristina 
López Martí, Sr. Francesc Xavier Salas Santos si, Lluis Enric Apesteguia Ripoll si”.

Sotmès  a  votació,  per  unanimitat,  el  ple  acorda  l’aprovació  de  l’acta  de  la  sessió 
anterior.  

I  en  acabar  la  votació,  el  Sr  Batle  demana  disculpes  per  l’error  procedimental  i 
procedeix a votar l’aprovació de les factures per reconeixement extrajudicial de crèdit. 
Es  transcriu  el  sentit  del  vot:  “Sr.  Josep  Salas  Jiménez si,  Sra.  Gabriele  Mariane 
Poppelreuter si, Sr. Juan Puigserver Rullán s’absté, Sra. Maria Cristina López Martí si, 
Sr. Francesc Xavier Salas Santos s’absté, Lluis Enric Apesteguia Ripoll si”

Sotmès a votació, per majoria simple, el ple acorda l’aprovació per reconeixement de 
crèdit les factures que s’acompanyen a la convocatòria.

3.- APROVACIÓ DECLARACIONS INSTITUCIONALS
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Finalitzat  el  punt  anterior,  el  Sr  Batle  proposa  incorporar  per  via  d’urgència  tres 
declaracions institucionals, per la qual cosa demana l’aprovació de la urgència. 
Es  transcriu  el  sentit  del  vot:  “Sr.  Josep  Salas  Jiménez si,  Sra.  Gabriele  Mariane 
Poppelreuter si,  Sr. Juan Puigserver Rullán si,  Sra. Maria Cristina López Martí si,  Sr. 
Francesc Xavier Salas Santos si, Lluis Enric Apesteguia Ripoll si”

Sotmès a votació,  per unanimitat,  el  ple acorda per urgència la incorporació de tres 
declaracions institucionals.

El Sr. Batle procedeix a la lectura i explicació de la primera declaració institucional, que 
es transcriu a continuació:

“DECLARACIÓ INSTITUCIONAL SOBRE LA UNITAT BÀSICA DE SALUT DE 
DEIÀ

Arran  de  la  crisi  de  la  COVID19 es  va  tancar  la  Unitat  Bàsica  de  Salut  de  Deià, 
depenent  del  Centre  de  Salut  Serra  Nord  de  Sóller.  Malgrat  la  pèrdua  de  qualitat 
assistencial  que  això  suposava  per  al  nostre  poble,  vàrem  entendre  que  situacions 
excepcionals requereixen de mesures excepcionals i els deianencs i les deianenques ens 
vàrem  adaptar  a  aquesta  situació.

Tanmateix, i a mesura que avançaven els mesos, malgrat moltes activitats econòmiques 
i socials recuperaven una certa normalitat, dissortadament vàrem haver de fer-nos a la 
idea que la COVID19 era un greu problema amb el que hauríem d’aprendre a conviure 
durant  un  període  llarg  de  temps.

Érem i som conscients que tota la realitat s’ha d’adaptar a les mesures de seguretat i  
prevenció derivades d’aquesta crisi, i que el Sistema de Salut pública n’és un dels més 
afectats.  Però  també  és  un  dels  serveis  més  essencials  per  a  la  ciutadania.

Per això el 26 de maig el batle de Deià, en nom de tot l’Ajuntament, va remetre una  
carta al Director General de Salut de les Illes Balears per a reclamar que es reobrís la 
Unitat Bàsica de Salut de Deià. En aquella carta ja s’esmentava que “a més de l’atenció 
a  les malalties  ordinàries i  habituals,  el  personal  mèdic de la  Unitat  Bàsica feia  un 
seguiment personalitzat de les malalties cròniques i fins i tot intervencions en els hàbits 
de la població. També hi ha els tractaments de dolències cròniques, que no es poden 
realitzar telemàticament. Per posar un exemple concret, la gent (normalment gran) que 
ha de rebre un tractament períodic d’anticoagulant (el conegut sintron) ha de traslladar-
se al Centre de Salut de Sóller, amb els conseqüents riscos; si no tenen vehicle propi i 
ho han de fer amb autobús, han de partir de Deià a les 8:15 i no poden tornar fins les 
13:05. Si és necessari  els  trasllada el  personal dels Serveis Socials  municipals,  però 
llavors  han  de  deixar  de  fer  un  altre  servei  també  essencial”.

 Juli Fuster, Director General de Salut, va respondre ràpidament a la missiva. El 4 de 
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juny va fer sebre a l’Ajuntament que la prioritat era recuperar en la mesura del possible 
tots  els  dispositius  d’atenció  de  manera  progressiva  sempre  que  la  situació 
epidemiològica ho faci factible, i que concretament en el nostre municipi seria en breu.

Efectivament a partir del 8 de juliol va reobrir la Unitat Bàsica de Salut de Deià per al 
servei mèdic i d’infermeria. Tanmateix, només amb una atenció d’una hora 2 vegades a 
la  setmana,  lluny  dels  4  dies  anteriors  que  ja  resultaven  insuficients.

Consideram que especialment els pobles petits han de tenir una atenció mínima en els 
serveis bàsics que no responguin exclusivament a criteris de rendabilitat. Per posar un 
exemple, i per fer un símil amb un altre dret bàsic com és l’Educació, no entraria al cap 
de ningú que el CEIP Robert Graves només obrís dos dies a la setmana i la resta de dies 
els  infants  de  Deià  haguessin  d’anar  a  Sóller  per  rebre  classes.

Per  tot  això  el  ple  de  l’Ajuntament  de  Deià

ACORDA

1.- Demanar  a la  Conselleria  de Salut  i  Consum del  Govern de les  Illes  Balears  la 
recuperació del servei de la Unitat Bàsica de Salut de Deià, com a mínim el d’abans de 
la  crisi  de  la  COVID19.

2.- Expressar el suport del poble de Deià a tot el personal sanitari de les Illes Balears i la 
nostra  sincera  aposta  pel  sistema  públic  de  salut,  sempre  i  encara  més  en  aquests 
complicadíssims  moments.

3.- Fer arribar aquests acords a la Conselleria de Salut i Consum del Govern de les Illes 
Balears.

Sotmès a votació s’aprova per unanimitat dels presents. Es transcriu el sentit del vot:
“Sr. Josep Salas Jiménez si, Sra. Gabriele Mariane Poppelreuter si, Sr. Juan Puigserver 
Rullán si, Sra. Maria Cristina López Martí si, Sr. Francesc Xavier Salas Santos si, Lluis 
Enric Apesteguia Ripoll si”.

A continuació, el Sr Batle explica el contingut de la segona declaració institucional, que 
es transcriu a continuació:

“DECLARACIÓ  INSTITUCIONAL  SOBRE  EL  SERVEI  D’AUTOBÚS  A  DEIÀ

Arran de la crisi de la COVID19, la línia d’autobús 210 que serveix el municipi de Deià  
va veure reduïda la seva la seva freqüència; vàrem entendre que en un primer moment 
es tractava d’una qüestió de seguretat, i també a causa de l’aturada de la majoria de les 
activitats econòmiques. El poble i les persones que hi fan feina vàrem ser comprensius, 
malgrat en alguns casos suposàs dificultats per a la poca gent que seguí treballant.  
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A mesura que les diferents fases de la desescalada varen anar retornant les llibertats a 
les  persones  i  també  varen  permetre  recuperar  la  quasi  totalitat  de  les  activitats 
econòmiques i dels serveis públics, vàrem considerar que ja no es justificava la retallada 
en un servei essencial del qual depèn molta gent que no disposa de vehicle privat per 
traslladar-se, ja sigui per motius laborals, familiars, comercials,  de salut, financers o 
simplement  d’oci.  

En aquell moment havíem passat d’estar unit amb Palma i Sóller per 7 freqüències de 
dilluns a  divendres, 6 els dissabtes i 4 els diumenges a 3 de dilluns a  divendres, 3 els 
dissabtes  i  2  els  diumenges.  

Per això el 26 de maig el batle, en nom de tot el consistori, va escriure una carta al 
Director  General  de  Mobilitat  i  Transport  de  les  Illes  Balears  demanant-li  el 
restabliment del servei anterior a la crisi, o almanco una redistribució de freqüències que 
permeti considerar-lo un servei públic que cobreix les necessitats de comunicació dels 
habitants  i  visitants  de  Deià.

Després  de nombrosos  canvis  de freqüències  en què s’ha anat  ampliant,  ara  mateix 
tenim: des de Sóller i cap a Palma 6 freqüències de dilluns a dissabte i 4 els diumenges; 
i des de Palma i cap a Sóller 7 freqüències de dilluns a divendres, 6 els dissabtes i 4 els 
diumenges.  Això resta  per  davall  de les  8 freqüències  de  dilluns a  divendres,  7  els 
dissabtes  i  5  els  diumenges  de  la  mateixa  època  de  l’any  passat.

A més, la pèrdua també ha estat qualitativa; per exemple es pot anar a son Espases, però 
no se’n pot tornar; és impossible ser a Palma abans de les 9:00, incompatible amb quasi 
la  totalitat  de  jornades  laborals.  

Els municipis del voltant tenen un molt millor servei; per no parlar de Sóller, que té 
connexió pròpia amb el Tunnel Exprés i té una població molt superior, Valldemossa 
quasi duplica les nostres freqüències: 13 d’anada a Palma i 12 de tornada de dilluns a 
divendres,  9  els  dissabtes  i  7  els  diumenges.

Som conscients que s’està a l’espera de les noves concessions del servei d’autobús de 
Mallorca, però no podem acceptar que en aquesta espera anem perdent qualitat en una 
qüestió bàsica i que mereix una aposta especial en pro d’un país més sostenible com és 
el  transport  col·lectiu.

Per  tot  això,  el  ple  de  l’Ajuntament  de  Deià  ACORDA

1.-  Demanar  a  la  Conselleria  de  Mobilitat  i  Habitatge el  restabliment  immediat  del 
número de freqüències anteriors a la crisi de la COVID19, i la seva adaptació per a 
cobrir  d’una  forma  òptima  les  necessitats  de  residents  i  visitants  de  Deià.
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2.- Demanar a la Conselleria de Mobilitat i Habitatge el mateix número de freqüències 
que el municipi de Valldemossa, anterior a nosaltres a la Línia 210 -per la qual cosa 
només exigiria allargar 9 quilòmetres les freqüències que no ens arriben, 18 si també 
arriben a Sóller articulant autènticament la Serra de Tramuntana com a pol cultural, 
econòmic  i  social  dins  Mallorca-.
 
3.- Fer arribar aquests acords a la Conselleria de Mobilitat i Habitatge del Govern de les 
Illes Balears.”

Sotmès a votació s’aprova per unanimitat dels presents. Es transcriu el sentit del vot:
“Sra.  Gabriele  Mariane  Poppelreuter si,  Sr.  Juan  Puigserver  Rullán si,  Sra.  Maria 
Cristina López Martí si, Sr. Francesc Xavier Salas Santos si, Sr. Josep Salas Jiménez si, 
i Lluis Enric Apesteguia Ripoll si”.

El  Sr.  Batle  explica  el  contingut  i  procedeix  a  la  lectura  de  la  tercera  declaració 
institucional, que es transcriu a continuació:

“DECLARACIÓ INSTITUCIONAL SOBRE LES DEFICIÈNCIES EN LA XARXA 
ELÈCTRICA

El passat 22 de gener el batle, en nom de tot el consistori, va trametre una carta als 
responsables d’Endesa a les Illes Balears expressant la nostra queixa pel deficient servei 
que la companyia prestava al nostre municipi, ja que els talls de subministrament són 
injustificadament  freqüents  i  allargats,  la  qual  cosa  afecta  a  la  vida  particular  i  a 
l’economia  del  nostre  poble.

Així, el 21 de febrer els màxims responsables de la companyia a les Illes Balears varen 
acudir a l’Ajuntament i varen tenir una reunió amb els responsables polítics i tècnics 
municipals. Hi va haver una sèrie de compromisos de millora, amb els quals encara cal 
que les dues parts facin més feina però que en cap cas s’ha traduït en fets concrets.

Podem entendre que en ocasions especials es produeixin accidents excepcionals. Durant 
el cap de fibló de dia 29 d’agost es va produir un tall en el subministrament que no va 
provocar cap queixa: tothom va entendre que era una causa imprevisible i inevitable.

Però els talls en situacions no excepcionals continuen: dia 26 d’octubre es va produir un 
tall  durant  més  d’una  hora  sense  cap  gran  condició  ambiental  adversa.

Això  provoca  trastorns  a  la  vida  quotidiana  de  la  ciutadania,  però  també  danys  a 
electrodomèstics i també l’aturada econòmica per a les empreses del poble.  Això és 
inacceptable quan la factura que pagam els veïnats i les veïnades de Deià és la mateixa 
que  la  de  qualsevol  altre  indret  amb  una  xarxa  sense  talls  habituals.

Per  tot  això,  el  ple  de  l’Ajuntament  de  Deià  ACORDA

C
od

i V
al

id
ac

ió
: A

KQ
D

43
G

7W
L2

G
YZ

JK
W

6M
ET

TY
XY

 | 
Ve

rif
ic

ac
ió

: h
ttp

s:
//a

jd
ei

a.
se

de
le

ct
ro

ni
ca

.e
s/

 
D

oc
um

en
t s

ig
na

t e
le

ct
rò

ni
ca

m
en

t d
es

 d
e 

la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pà

gi
na

 6
 d

e 
9 



1.-  Demanar  a l’empresa responsable de la xarxa elèctrica un pla de manteniment i 
d’inversions concret i públic, i que compti amb la supervisió de l’Ajuntament de Deià.

2.- Demanar a l’empresa responsable la revisió de tota la xarxa d’alta i mitja tensió del 
municipi  per  detectar  qualsevol  possible  punt  de  perill,  de  forma  molt  especial  al 
compliment de la normativa de separació i protecció de les masses arbòries, que compti 
amb  la  supervisió  de  l’Ajuntament  de  Deià.

3.- Demanar a l’empresa responsable la interconnexió de la xarxa amb Sóller per tal 
d’evitar l’aïllament que sovint pateix el nostre municipi com a cap de línia. En aquest 
sentit  sol·licitam  la  presentació  d’un  projecte  concret.

4.- Remetre aquest acord a l’empresa responsable de la xarxa elèctrica, així com a la 
Direcció General d’Energia del Govern de les Illes Balears.”

El Sr. Juan Puigserver Rullán demanda fer una supervisió, per la qual cosa si ells diuen 
que ho han fet i no ho han fet, comprovar que ho han fet a fi de garantir una mica el  
control.

Sotmès a votació s’aprova per unanimitat dels presents. Es transcriu el sentit del vot:
“Sra.  Gabriele  Mariane  Poppelreuter si,  Sr.  Juan  Puigserver  Rullán si,  Sra.  Maria 
Cristina López Martí si, Sr. Francesc Xavier Salas Santos si, Sr. Josep Salas Jiménez si, 
i Lluis Enric Apesteguia Ripoll si”.

Per tant, queda aprovada amb les esmenes verbals del Sr. Juan Puigserver Rullán.

4.- RESOLUCIONS DE BATLIA
El  Sr.  Batle  dona  compte  que  les  resolucions  de  batlia  han  estat  disponibles  a  la 
plataforma de Gestiona i l’Ajuntament. La corporació es dona per assabentada de les 
resolucions esmentades. 

5.- COMUNICACIONS DE BATLIA
- El Sr. Batle comunica que la corporació està al dia dels assumptes de l’Ajuntament i  
posa de manifest que d’ara en endavant licitarem els contractes pendents, assumpte on 
centrarem el temps del nostre treball. 

- El Sr. Batle informa que va demanar al Secretari iniciar un procés de revisions de les 
ordenances  fiscals,  per  la  qual  cosa  en  el  ple  del  mes  que  ve  caldria  incloure  les 
modificacions.  Explica  que  la  ordenança  de  fems  s’ha  de  canviar  la  forma  de  la 
recollida i la resta val la pena revisar-la perquè els càlculs no sempre s’assemblen al 
servei que es presta. Per això, i tenint en compte la crisi que se’ns ve, es podria incloure  
alguns punts per a reaccionar a la crisi sanitària. Comunica que passarem un esborrany 
perquè comuniquin el que considerin. 
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6.- PRECS I DEMANES
El Sr. Batle demanda si hi ha precs o demanes.

El Sr. Juan Puigserver Rullán té tres precs. Afirma que ha detectat unes anomalies sobre 
les llicències turístiques que hi ha hagut afectats on s’ha produït una pujada en relació 
amb les persones i  no amb la referència cadastral.  Es a dir,  se li  ha fet  una pujada 
cadastral  sobre la  persona que no té  cap immoble  amb llicència  turística.  Per  això, 
indica que les llicències turístiques han d’estar referenciades amb les cases i no amb les 
persones. En resposta, el Sr. Batle diu que ho comunicarà a la ATIB i li demanarà que ho 
revisi. A més, senyala que les persones que ho detectin que ho avisin per esmenar-lo.

El Sr. Juan Puigserver Rullán demana que en relació al forat del col·legi de Deià es faci 
un tancament que compleixi amb la normativa perquè no vol que caigui ningú. El Sr. 
Batle senyala a la Sra. Gabriele Mariane Poppelreuter que ho posi com a tasca pendent. 
Aquesta,  demana si  ho podem fer nosaltres o hem de demanar pressuposts? A més, 
afirma la Sra. Regidora que amb les tanques que envolen el col·legi es podria fer.

El  Sr.  Juan Puigserver  Rullán  senayala  que necessàriament  s’ha  de complir  amb la 
normativa, perquè ens podem demanar responsabilitat civil i hem de donar exemple. En 
el  mateix  sentit  intervé  el  Sr.  Francesc  Xavier  Salas  Santos  afirmant  que  qualsevol 
actuació que faci l’Ajuntament ha d’estar homologada. 

El  Sr.  Juan Puigserver  Rullán  també disposa  que ha rebut  una queixa  d’empreses  i 
particulars que han demanat llicències d’obres i  no poden procedir  perquè hi ha un 
retràs de més de vuit mesos. Afirma que en aquest moments s’ha agilitzar a les empreses 
per poder generar una entrada de diners que tots necessiten i no estar bloquejades i, 
sobre tot, quan es tracte de llicències que no són gaire complicades. 

El Sr. Batle diu que té tota la raó ell i els empresaris. Exposa que triguem molt més del 
normal,  per  la  qual  cosa  la  crítica  és  totalment  fundada.  Per  això,  continua  dient, 
mirarem de treballar sobre això perquè és una cosa que preocupa i li sap greu que sigui 
així, com a responsable d’esmenar que cal fer més treball.

El Sr. Juan Puigserver Rullán diu que en relació a s’Empeltada vam posar unes arquetes 
i unes planxes per a solucionar un greu política que teníem fa un any, però no hem fet 
res més. En resposta el Sr. Batle afirma que si es va fer un avís d’execució subsidiària i 
que l’arquitecta municipal es va posar en contacte amb ells per a indicar que calia fer i 
amb qui. 

Tot  seguit,  el  Sr.  Francesc  Xavier  Salas  Santos  assenyala  que  hauríem d’elevar  les 
fiances d’obres. En aquest sentit,  el Sr Batle també afirma la necessitat de demanar 
fiances per obres de major envergadura i demana al secretari que miri la normativa a 
aplicar. 
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El Sr. Juan Puigserver Rullán agafa la paraula dient que hem de ser conscients de les 
circumstàncies que tenim en relació a la COVID i que li agradaria tenir una mica més de 
control al poble. Es a dir, demanar als policies que controlin a les persones perquè portin 
la  mascareta.  Continua  senyalant  que  nosaltres  hauríem  de  donar  exemple  i 
especialment el nostre personal, ja que la COVID es va acostant i hem d’intentar no 
confinar Deià. Finalment, dona les gràcies. 

Arrel d’aquesta intervenció el Sr. Batle explica que té coneixement que a Deià hi ha un 
cas actiu i que presumiblement el contacte s’ha produït fora del poble. A més, senyala 
que malgrat que el comportament de la COVID al nostre poble ha tingut una afectació 
lleu  no  estem exempts  i  per  això  es  requereix  una  major  conscienciació,  perquè  la 
majoria del poble s’ha anat relaxant i no compleixen les normes. Afirma que hem de fer 
el control que faci falta per a perseguir el compliment perquè ens juguem la salut de 
tots,  l’economia  i  la  cohesió  social.  Per  aquest  motiu,  confirma  que  ell  mateix  diu 
contínuament  que es  vigilin  les  normes i  es sancioni  amb cap por quan hi  hagi  un 
incompliment,  ja  que  cadascú és  responsable  de  la  seva  salut  però pot  haver-hi  un 
contagi. Finalitza la intervenció dient que hem de ser un exemple de com cal fer les 
coses i ser més previnguts. 

Posteriorment, el Sr. Batle demana si no n’hi ha més precs i demanes. Donat que no n’hi 
ha més procedeix a esclarir una demana realitzada per una veïna, en la qual demanava 
per què no hem comprat encara Can Vallès. En resposta senyala que no s’ha fet perquè 
encara falta un milió d’euros i estem treballant per fer-ho abans que finalitzi l’any.  

Finalment, el Batle aixeca la sessió a les 18.40 estenent la present acta del contingut de 
la qual com a Secretari dono fe.

Vistiplau,
El Batle El Secretari-Interventor
Lluis Enric Apesteguia Ripoll Raúl Cabrera Bestard
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